
Відкриття Днів
сталої енергії

У рамках програми 
заходів до Днів сталої 
енергії в Славутичі 7 червня 
2018 р. у залі засідань Офісу 
підтримки громадських 
ініціатив КП «Агентство 
регіонального розвитку» 
відбулося їх офіційне 
відкриття. На заході були 
присутні представники від 
міської ради, «Агентства 
регіонального розвитку», 
банківських установ 
Славутича, управління жит
лово-комунального госпо
дарства», КП «Житлово- 
комунальний центр», ОСББ 
Бакинського та Київського 
кварталів.

Особливим гостем на відкритті 
Днів с та л о ї енергії став голова 
Михайло-Коцюбинської об’єднаної 
територіальної громади Микола 
Завальний. Відкрив захід перший за
ступник м іського голови Віктор 
Шевченко. У своєму виступі він пре
зентував особливості політики ста
лого енергетичного розвитку, впро
ваджуванні енергоефективних захо
дів у Славутичі та їх результати. Після 
першого виступу через скайп-зв’язок 
учасники заходу прослухали корот
кий спітч від лектора Відкритого уні
верситету Майдану про ідеї сталого 
розвитку та можливості онлайн-са- 
моосвіти на теми екологічної та енер- 
ге ти чн о ї св ідом о сті гром адян. 
Славутичани неабияк зацікавились 
такою інформацією та вбачають не
обхідність в її використанні. Далі про 
результати у цифрах та практичні на
прямки своєї діяльності розповіла на
чальник департаменту енергоме- 
н е д ж м е н ту  КП «А Р Р »  Галин а  
Журавська. Присутні зацікавились 
цифрами та практичними підходами 
щодо впровадження енергозберіга
ючих та енергозаощадливих заходів. 
Також дуже пізнавально та інформа
тивно презентували особливості іс
нуючих продуктів для клієнтів керів
ники славутицьких відділень банків
ських установ:

-  ПАТ КБ «Приватбанк» -  керівник 
відділення Світлана Матющенко: про 
«теплі кредити» для ОСББ та їх пере
ваги;

-  АТ «Укрсиббанк» -  керівник від
ділення Наталія Випханюк: про дію
чу програму підтримки заходів по 
енергозбереженню в Україні IQenergy;

-  АТ «Ощадбанк» -  керівника від
ділення Олени Паламарчук: про кре
дитну програму для ОСББ «Ощадний 
дім» від «Ощадбанку» та можливості 
енергоефективної модернізації, яки
ми клієнти можуть скористатися.

У кінці заходу поділився вражен
нями голова Михайло-Коцюбинської 
об’єднаної територіальної громади 
Микола Завальний: «Впевнений, що 
ми маємо змінити власну думку щодо 
важливості питань енергозаощ а- 
дження, енергоефективності та еко
логічної свідомості, спілкуватися один 
з одним і що завжди починати потріб
но із себе». Привів досвід Польщі 
щодо впровадження енергоефектив
них заходів та їх використання, також 
подякував за запрошення, відзначив 
правильні д ії та ш лях, яким іде 
Славутич.

Славутичани зацікавлені у  форму
ванні енергетичної та кліматичної сві
домості та прагнуть вирішити проб
леми енергоефективності й енерго- 
заощадливого способу життя.

Усі матеріали, що були презенто
вані учасниками під час заходу, ви 
зможете знайти на офіційному сайті 
КП «Агентство регіонального розвит
ку» http://arr.in.ua/
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